## 环境管理体系认证证书

证书编号: 98925E00138R1L

## 东莞泰硕电子有限公司

注册地址:广东省东莞市大岭山镇厚大路大岭山段 373 号 1 栋 101 室 经营地址:广东省东莞市大岭山镇厚大路大岭山段 373 号 1 栋 1-3 楼

统一社会信用代码: 91441900762920292K



根据贵组织的申请,本公司依据《环境管理体系要求及使用指南》 (GB/T24001-2016/IS014001:2015)规定实施认证审核,经评定符合要求,特此发证。环境管理体系覆盖范围为:

电子散热器、汽车散热器、连接器(含车载连接器)的生产及其场所所涉及的环境管理相关活动

首次发证日期: 2022年07月01日

证书有效日期: 2025年06月24日至2028年06月30日

上述范围若涉及行政许可前置审批,强制性认证,本证书仅覆盖被许可资质、证书范围内的产品及服务,证书有效期内,获 证组织须按 HCC 规定接受年度监督,加贴合格标识,证书方为有效。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn)上查询。









扫描二维码查看 IAF 代码









## 广东中和认证有限公司

电话: 0757-63307555 网址: http://www.hccrzcn.com 邮编: 528300 地址: 广东省佛山市顺德区容桂街道容里社区新发路 25 号天富来五金园 514 室

## **Environmental Management System Certificate**

Certificate No: 98925E00138R1L

Dong Guan Taisol Electronics Co. LTD

Registered address: Room 101, Building 1, No. 373, Dalingshan Section, Houda Road, Dalingshan Town, Dongguan City, Guangdong Province Business address: Floors 1-3, Building 1, No. 373, Dalingshan Section, Houda Road, Dalingshan Town, Dongguan City, Guangdong Province Unified Social Credit Code: 91441900762920292K



According to your organization's application, our company carried out audit and certification in accordance with the requirements for Environmental Management System (GB/T24001-2016/ISO14001: 2015), it accords with the requirements through assessment. The scope of the certified EMS is:

Environmental management related activities involved in the production of electronic radiators, automotive radiators, and connectors (including car connectors) and their premises

Initial date: 2022/07/01

Term of validity of this certificate: 2025/06/24to2028/06/30

The scope of the certified should limits within the administrative licensing or China Compulsory Certification.

The certified organization shall be subject to annual supervision of HCC during the validity period.

The Certificate is only valid with the annual surveillance labels. The certificate information can be found at the CNCA's official website(www.cnca.gov.cn).



















Guangdong Harmonious Certification Co., Ltd.

Tel: 0757-63307555 Web: http://www.hccrzcn.com Zip code 528300

Address: Room 514, tianfulai hardware Park, No. 25, Xinfa Road, Rongli community, Ronggui street, Shunde District, Foshan City, Guangdong Province